



Referat bestyrelsesmøde

Tirsdag d. 19. august 2025 kl. 16:30-19:00 (spisning bagefter)

Til stede: Majken, Anders, Lennart, Anita, Anne, Ulla, Karo + Christine

Afbud: Carina + Rikke

Fravær:

PUNKT	EMNE	ANSVARLIG
1	Trivsel – Tjek ind	Fælles
2	Valg af ordstyrer og referent Ordstyrer: Lennart Referent: Karo	Fælles
3	Godkendelse af sidste referat Referatet blev godkendt	Fælles
4	Økonomiopfølgning	
	• Status på bogføring: - Majken er fuldt tilbage på kontoret som økonomiansvarlig og er godt i gang med arbejdet (er blevet færdig med at bogføre maj måned) - Der har været problemer med banken, og Majken har endnu ikke fået adgang til vores konto - Der bliver trukket 50 kr hver måned (gebyr, abonnement) som vi ikke ved hvad er – vi arbejder på at finde ud af hvad det handler om, selvom banken ikke umiddelbart kan hjælpe	CT, Majken

TYPE: O=Orientering/ D=Drøftelse/ B=Beslutning

OBS! Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.

OBS! Punkter markeret med rød tekst er uafklarede emner. Punkter markeret med grøn tekst, er punkter som udgår til næstkommende b-møde.

	- Christine siger at hun håber på at kunne revidere budgettet på bestyrelsesmødet i september hvor vi forhåbentlig har en idé om forbruget indtil nu	
	● Status vedr. medlemstilskud (KFF - Kultur- og fritidsforvaltningen) + hjælp fra SOF (Socialforvaltningen) - Seneste nyt ift. medlemstilskud og handicap-erklæring: vi har nu fået en korrigerig på vores medlemstilskud og skal betale ca. 114.000 kr. tilbage - Christine fortæller, at hendes ledelse i SOF er i gang med at se på sagen. - Sideløbende med dette har en anden afdeling fra KFF kontaktet os med henblik på samarbejde - Carina, Majken og Christine havde møde med dem i slutningen af juni. - Der er muligvis nogle projektmidler til os i den forbindelse - Samtidig har SOF også været i kontakt med disse medarbejdere fra KFF vedr. projektmidler samt udfordringerne med vores medlemstilskud fra KFF - Christine har gjort dem opmærksom på at projektmidlerne ikke kan være en erstatning for det medlemstilskud vi har mistet	CT

TYPE: O=Orientering/ D=Drøftelse/ B=Beslutning

OBS! Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.

OBS! Punkter markeret med rød tekst er uafklarede emner. Punkter markeret med grøn tekst, er punkter som udgår til næstkommende b-møde.

	- Christines ledelse har på skrift sagt at de hjælper med dække det hul i budgettet der opstår i år pga. manglende medlemstilskud, hvis ikke der når at komme en anden løsning i år - men vi arbejder på at finde en permanent løsning. - Tirsdag d. 9. september er der møde omkring denne sag mellem SOF og KFF hvor Christine deltager. - * Det er vigtigt at vi bruger de penge, vi havde til hensigt at bruge og at vi ikke går og sparer. Vi skal vise, at vi har brug for midlerne. - Ulla har taget fat i to politikere fra Enhedslisten (som sidder i Folkeoplysningsudvalget eller Kultur-og Fritidsudvalget). De har dog ikke svaret på vores henvendelse. Christine tilføjer at der umiddelbart ikke er nogen grund til at søge foretræde, mens SOF er i gang med at hjælpe os.	
5	Nyt fra kontoret	
	● Opfølgning på episode med instruktør på baggrund af hændelse - Diskuteret i fortrolighed	CT, Anders, Lennart
	● Status på hold og sæsonstart (+ forslag til ændringer/nye hold) - Christine viser det nye skema og gennemgår holdene - Der kommer muligvis varmtvandsgymnastik tilbage på skemaet	CT

TYPE: O=Orientering/ D=Drøftelse/ B=Beslutning

OBS! Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.

OBS! Punkter markeret med rød tekst er uafklarede emner. Punkter markeret med grøn tekst, er punkter som udgår til næstkommende b-møde.

	- Cykelturen er rykket fra tirsdag til mandag – ligesom i sommersæsonen. - Intervaltræning starter op om fredagen fra 13:30 - 14:30 - Ungeholdet starter op i samarbejde med Startblokken d. 9/10 (18-35 år).	
	● Christine på uddannelse - DGI har udbudt en uddannelse for ansatte i foreninger. Christine har tilmeldt sig og starter d. 22-23 september, hvor hun derfor ikke er på kontoret. - Kompasset betaler for uddannelsen - DGI kommer også til at tage fat i bestyrelsen (os) for at fremme de bedste muligheder for samarbejde ml. bestyrelse og ansatte. - Christine kommer i et netværk med andre ansatte i ordinære foreninger, som kan give et ekstra perspektiv udover IFS-foreningernes netværk.	CT
	● Skabelon til fester og andre arrangementer - Mathias har lavet en skabelon til fester og andre arrangementer med en liste over hvad man skal huske når man laver et opslag - Christine sender den ud til os	Mathias in absentia
	● Info om uge 40 – GMC er lukket. - I uge 40 er hele Grøndalscentret lukket pga. EU-topmøde - Cykelturen kan rykkes, så den starter et andet sted - Bowling må aflyses denne uge - Måske kan vi flytte mandags- og onsdagsholdet?	CT

TYPE: O=Orientering/ D=Drøftelse/ B=Beslutning

OBS! Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.

OBS! Punkter markeret med rød tekst er uafklarede emner. Punkter markeret med grøn tekst, er punkter som udgår til næstkommende b-møde.

	- IFS-planlægningsmødet skal rykkes, måske kan vi holde mødet i De Gamles By (Center for Diabetes og Hjerte/lungesygdomme), det vil Christine undersøge.	
	● Supervision i efteråret – budget - Vi har afsat 20.000 kr. på vores kursuskonto for 2025, og Christine informerer om at vi ikke rigtigt har brugt nogle af pengene endnu. - Christine anmoder om at bruge booke supervisor med Hans igen. Godkendt. - Supervision bliver nok først i slutningen af oktober pga. andre arrangementer	CT
6	Status fra udvalg/opfølgning på projekter og samarbejder	
	● Festudvalg - Budgettet holder ikke (Kæmperne har indtil videre lagt 20.000 kr) - Der er brug for lidt flere penge til musik og pynt, og festudvalget spørger om 5000 kr mere – bestyrelsen bevilger dem. - Festudvalget låner ventilatorer bl.a. af vores nye naboer fra Esport Danmark	Festudvalget
	● Opfølgning på samværspolitik - Det har været svært at finde inspiration fordi vores forening er lidt speciel - Der foreslås nogle forskellige rettelser for at bløde nogle af formuleringerne op - Der bør beskrives hvad vi kan forvente af vores instruktører, hvordan de skal opføre sig, italesætte at der er en magtbalance, her kan vi hente inspiration fra DGIs materiale	Karo, Anders

TYPE: O=Orientering/ D=Drøftelse/ B=Beslutning

OBS! Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.

OBS! Punkter markeret med rød tekst er uafklarede emner. Punkter markeret med grøn tekst, er punkter som udgår til næstkommende b-møde.

	- Anders siger at vi godt må stille krav til medlemmerne, at folk skal ville være en del af fællesskabet - Christine tilføjer at vi skal passe på med ikke at tage misforståede hensyn til vores medlemmer - Vi kigger på samværspolitikken igen på næste møde, når Anders og Karo har implementeret rettelserne	
	● Projekt Plads til Alle - materiale er sendt til alle d. 8/7. - Projektet vil mindske social eksklusion og styrke livskvaliteten for mennesker, der oplever handicap i mødet med verden. - Ulla og Christine har holdt møde med projektlederne og fortæller hvad det går ud på. Det handler bl.a. om at skabe nogle arbejdsgrupper, der undersøger forskellige temaer og bliver klogere på, hvad der skal til. - De vil gerne have os med - Det er ikke meningen at vi skal starte nye hold op som en del af dette projekt, men vi skal blive klogere på, hvordan vi gør det lettere for folk at komme til de hold vi allerede har. - Vi skal stadigvæk have fokus på vores egen målgruppe.	CT, Ulla

TYPE: O=Orientering/ D=Drøftelse/ B=Beslutning

OBS! Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.

OBS! Punkter markeret med rød tekst er uafklarede emner. Punkter markeret med grøn tekst, er punkter som udgår til næstkommende b-møde.

	- Vi beslutter at vi gerne vil undersøge temaet "Synlighed" sammen med andre i en arbejdsgruppe. - Ulla og Christine vil gerne være med i projektet	
	● Mulighed for lokaler hos Center for Diabetes, hjerte- og lungesygdomme - Christine og Ulla har været på besøg i de nye, flotte lokaler i De Gamles By, og vi har fået mulighed for at starte hold op i deres lokaler gratis. - De vil rigtig gerne have Kæmperne med, da vores koncept om åbne hold passer til dem, der er i forskellige forløb i huset. - Der er flere sale og et fitnessrum + spinningscykler - Christine går videre og snakker med dem om, at vi gerne vil starte spinning op der. Hun snakker også med Rune om det. - Vi vil også gerne have mulighed for at flere kan besøge stedet og se lokalerne	Ulla og CT
	● Status på retningslinjer for fodboldtræning - Christine gennemgår den plan de har lavet på mødet d. 13. august - Den lønnede instruktør spiller som udgangspunkt ikke med. Som lønnet assistent eller frivillig hjælpetræner, kan man spille med, men ikke tage sin 'hat' af, man vil aldrig være helt almindelig spiller. - Bestyrelsen bakker op om den plan der er udarbejdet	CT, Ulla
	● Fortsat samarbejde med Hus Forbi i Vanløse	CT

TYPE: O=Orientering/ D=Drøftelse/ B=Beslutning

OBS! Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.

OBS! Punkter markeret med rød tekst er uafklarede emner. Punkter markeret med grøn tekst, er punkter som udgår til næstkommende b-møde.

	- Vi kan ikke tilbyde yoga hos Hus Forbi, fordi det ikke harmonere med Ullas timer og lokationen ikke er den bedste. Et andet forslag fra Louise fra Hus Forbi er morgengymnastik. - Bestyrelsen vurderer ikke, at interessen og efterspørgslen er stor nok ift. den aktivitet - vi har generelt ikke så stor opbakning til hold tidligt om formiddagen. - Vi har ikke økonomi til at stille en instruktør til rådighed, hvis ikke det kommer begge parter til gode. - Vi beslutter ikke at indgå samarbejde med Hus Forbi i denne omgang, men vil gerne holde kontakten ved lige ift. Fremtidigt samarbejde.	
7	Indkomne punkter	
*	● Tilbagevendende chikane og kontrovers med medlem - Diskuteret i al fortrolighed.	Ulla
	● Planlægning af b-møder (datoer) resten af året - Onsdag d. 17. september kl. 16 - Mandag d. 13. oktober kl. 16 - Onsdag d. 19. november kl. 16:30 - Onsdag d. 17. december kl. 16:30 - På næste møde finder vi også en dato for julefrokost	Fælles
	● <i>Flyttes til næste møde: Politisk propaganda og uddeling af flyers – hvad er ok?</i>	Karo

TYPE: O=Orientering/ D=Drøftelse/ B=Beslutning

OBS! Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.

OBS! Punkter markeret med rød tekst er uafklarede emner. Punkter markeret med grøn tekst, er punkter som udgår til næstkommende b-møde.

	● <i>Flyttes til næste møde: SoMe politik</i>	CT
	● Træffetid – evt. ændring til én dag om ugen? - Argument: der kommer ikke ret mange mennesker, vi er bundet til at være på kontoret - Vedtaget: træffetid bliver fra 1. september kun om tirsdagen og ikke torsdag	Lennart
8	Årshjul/kalender – Kommende arrangementer:	
	● Motionsdag d. 27/8 - Majken har det ikke godt i øjeblikket, og vil gerne melde afbud til motionsdagen. Anne og Lennart tager selv tjansen.	Majken, Lennart, Anne
	● <i>Flyttes til næste møde: Friluftsdag i Hillerød d. 19/9</i>	Carina
	● <i>Flyttes til næste møde: Cykeltur på Verdens Mentale Sundhedsdag fredag d. 10/10 (DAI-invitation)</i>	CT
9	Eventuelt - Der vil være konflikthåndteringskursus i uge 41 - formentlig tirsdag d. 7. eller torsdag d. 9. Oktober (vi har efterfølgende vurderet, at det er bedre fredag d. 10/10, hvis det kan lade sig gøre – hvilket får indflydelse på cykelturen).	

TYPE: O=Orientering/ D=Drøftelse/ B=Beslutning

OBS! Punkter markeret med * noteres ikke i det offentlige referat, men indgår kun i det referat som bestyrelsen modtager.

OBS! Punkter markeret med rød tekst er uafklarede emner. Punkter markeret med grøn tekst, er punkter som udgår til næstkommende b-møde.